
Protokół Nr II/18 
z sesji Rady Miejskiej w Słupsku, 

która odbyła się 28 listopada 2018 roku.
(sala 211 Urzędu Miejskiego w Słupsku)

Początek sesji: godz.: 13.00.
1. Sprawy regulaminowe.
(nagranie: 00:06:50 – 00:14:14)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska otworzyła  2.  w kadencji  sesję  Rady
Miejskiej  w  Słupsku,  którą  zwołała  na wniosek  Prezydenta  Miasta  Słupska  złożony
22 listopada br.
(Wniosek Prezydenta Miasta Słupska, znak: OU-DO-I.0004.4.2018 stanowi załącznik  nr 1
do niniejszego protokołu.)
Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała Prezydenta Miasta
Krystynę Danilecką-Wojewódzką, Zastępców Prezydenta  Miasta Marka Golińskiego i Martę
Makuch  oraz wszystkich uczestniczących w obradach.
Następnie  Przewodnicząca  Rady,  na  podstawie  zgłoszeń  radnych,  stwierdziła  quorum
umożliwiające Radzie podejmowanie prawomocnych decyzji (20 radnych).
(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Lista obecności
pracowników  samorządowych  stanowi  załącznik  nr  3  do  niniejszego  protokołu.  Lista
obecności  kierowników jednostek  organizacyjnych Miasta  Słupska stanowi  załącznik  nr  4
do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  przedstawiła  radnym  informację  dotyczącą  przetwarzania  danych
osobowych w związku z transmisją i nagrywaniem posiedzeń Rady.
Ponadto poinformowała, że funkcję  sekretarza  obrad  będzie pełnić radny Kamil Bierka.
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska przypomniała, że zawiadomienie o terminie sesji
wraz z porządkiem obrad i materiałami radni otrzymali 23 listopada. 
(Zawiadomienie  radnych  stanowi  załącznik  nr  5  do  niniejszego  protokołu.  Pismo
do Prezydenta Miasta z 23 listopada 2018 r., znak: ORM-III.0002.17.2018 stanowi załącznik
nr 6 do niniejszego protokołu.)
Następnie, poinformowała Radę o wniosku Prezydenta Miasta  o wycofanie z porządku obrad
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/36/15 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
4 lutego 2015 roku w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi  na  terenie  nieruchomości  zamieszkałej  oraz  ustalenia  wysokości  stawki  tej
opłaty na druku 2/14.
(Wniosek z  27 listopada 2018 r.,  znak:  GKiOŚ-RGOK-III.0006.23.2018 stanowi  załącznik
nr 7 do niniejszego protokołu.  E-mail Prezesa SM „Dom nad Słupią” oraz SM „Kolejarz”
z 26 listopada 2018 r.  stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.)
Ze  swej  strony  zgłosiła  wniosek  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  trzech  projektów
uchwał:
1.  w  sprawie  wyboru  Wiceprzewodniczących  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  proponując,
aby  w  przypadku  uwzględnienia  wniosku,  jego  rozpatrzenie  nastąpiło  po  „sprawach
regulaminowych” w punkcie 1a.;
2.  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  prezydenta  Miasta  Słupska  Krystyny  Danileckiej-
Wojewódzkiej, na druku nr 2/17 proponując, aby w przypadku uwzględnienia wniosku, jego
rozpatrzenie nastąpiło w punkcie 3 ppkt 17;
3.  w  sprawie  powołania  osobowego  składu  stałych  komisji  Rady  Miejskiej  w  Słupsku,
na druku nr 2/18 proponując aby w przypadku uwzględnienia wniosku, Rada rozpatrzyła go
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w punk 3 ppkt 18
porządku obrad.
Przewodnicząca Rady przypomniała, że: 
- wymienione projekty uchwał zostały radnym przekazane w dniu wczorajszym,
-  zmiany  w  porządku  obrad  można  wprowadzić  bezwzględną  większością  głosów
ustawowego składu Rady (12 głosów za)  za zgodą Prezydenta Miasta. 

Prezydent Miasta wyraziła zgodę na  zmianę porządku obrad. 
Innych wniosków o zmianę w porządku obrad nie zgłoszono.

Następnie, Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poddała kolejno pod głosowanie:

1) wniosek Prezydenta Miasta Słupska  w sprawie wykreślenia z porządku obrad podpunktu
„14.”  w  punkcie  3:  „podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  VI/36/15  Rady
Miejskiej w Słupsku  z dnia 4 lutego 2015 roku w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  na  terenie  nieruchomości  zamieszkałej  oraz
ustalenia wysokości stawki tej opłaty na druku 2/14”,

Wynik głosowania:
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1. 
Imienny wynik głosowania:
ZA (19)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Andrzej
Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jan Lange
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w wyniku głosowania, większością głosów, uwzględniła wniosek.
(Projekt uchwały na druku 2/14 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.)

2)  wniosek  w  sprawie  wprowadzenia  do  porządku  obrad  punktu  1a.  „podjęcie  uchwały
w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Słupsku”,

Wynik głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 
Imienny wynik głosowania:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, 
Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
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w wyniku głosowania, jednogłośnie, uwzględniła wniosek.

3) wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktu „3.” podpunkt 17)  o treści:
„podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia prezydenta Miasta Słupska Krystyny
Danileckiej-Wojewódzkiej” - projekt na druku nr 2/17,

Wynik głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0.
Imienny wynik głosowania:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, 
Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w wyniku głosowania jednogłośnie uwzględniła wniosek.

4) wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad podpunktu 18) w punkcie 3.  o treści:
„podjęcie uchwały w sprawie powołania osobowego składu stałych komisji Rady Miejskiej
w Słupsku” - projekt na druku 2/18,

Wynik głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 
Imienny wynik głosowania:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, 
Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w wyniku głosowania jednogłośnie uwzględniła wniosek.

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
będzie  obradować  zgodnie  z  porządkiem  obrad  przesłanym  w  zawiadomieniu
z uwzględnieniem przegłosowanych wniosków. 

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

1a. Podjecie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Słupsku.

2. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Słupsku podjętych na sesjach 8 i 31
sierpnia 2018 r. (stan na dzień 9 listopada 2018 r.).

3. Podjęcie uchwał:
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1) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok (druk nr 2/1);

2) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok (druk nr 2/2);
3) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok (druk nr 2/3);

4) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok (druk nr 2/4);
5) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok (druk nr 2/5);

6) w sprawie zmiany wieloletniej  prognozy finansowej Miasta  Słupska na lata  2018-
2033 (druk nr 2/6);

7) w sprawie stawek podatku od nieruchomości (druk nr 2/7);

8) w sprawie stawek podatku od środków transportowych (druk nr 2/8);
9) w sprawie zmiany uchwały Nr XII/100/15 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 27 maja

2015 r.  w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji  i  trybu działania
Słupskiej  Rady  Działalności  Pożytku  Publicznego,  terminów i  sposobu zgłaszania
kandydatur na  członków Słupskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego (druk nr
2/9);

10) w  sprawie  przyjęcia  Programu  współpracy  Miasta  Słupska  z  organizacjami
pozarządowymi na 2019 rok (druk nr 2/10);

11) w  sprawie  szczegółowych  warunków  i  trybu  przyznawania  stypendiów  dla  osób
zajmujących się twórczością artystyczną i upowszechnianiem kultury (druk nr 2/11);

12) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przedłużenie  prawa  użytkowania  wieczystego
nieruchomości położonej w Słupsku przy ul. Bolesława Chrobrego (druk nr 2/12);

13) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  złożenie  wniosku  o  dofinansowanie  i  realizację
projektu pn.  „Strategia  rozwoju elektromobilności  dla  Miasta  Słupska na lata
2019-2035”  w  ramach  programu  priorytetowego  „GEPARD  II  –  transport
niskoemisyjny. Część 2) Strategia rozwoju elektromobilności” (druk nr 2/13);

14) w sprawie przejęcia przez Miasto Słupsk od Powiatu Słupskiego zadania publicznego
z zakresu ochrony zdrowia (druk nr 2/15);

15) w  sprawie  przejęcia  przez  Miasto  Słupsk  od  Powiatu  Bytowskiego  zadania
publicznego z zakresu ochrony zdrowia (druk nr 2/16);

16) w sprawie ustalenia wynagrodzenia prezydenta Miasta Słupska Krystyny Danileckiej-
Wojewódzkiej (druk nr 2/17);

17) w sprawie powołania osobowego składu stałych komisji Rady Miejskiej w Słupsku.

Ad pkt 1a. Podjecie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej
w Słupsku.

(Projekt uchwały w ww. sprawie stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.)
(nagranie: 00:14:14 – 00:53:41)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z art.19. ust.1 „rada

gminy wybiera ze swojego grona od 1- 3 wiceprzewodniczących bezwzględną większością

głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym”.

W pierwszej kolejności zaproponowała ustalenie, ilu wiceprzewodniczących będzie wybierała

Rada Miejska w Słupsku, proponując ze swej strony, aby  było ich dwóch.

Innych propozycji nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady ogłosiła 3 minuty przerwy technicznej na aktualizację porządku obrad

w systemie eSesja.
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Przerwa od godz. 13.10 do 13.13.

Po przerwie,  Przewodnicząca Rady wznosiła  obrady, a  następnie poddała pod głosowanie

wniosek w sprawie dokonania wyboru przez Radę dwóch wiceprzewodniczących Rady.

Wynik głosowania:

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1.

Imienny wynik głosowania:

ZA (20)

Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 

Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 

Lenart, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, 

Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Wojciech Lewenstam

NIEOBECNI (1)

Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku

zdecydowała o wyborze dwóch wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Słupsku.

Następnie,  Przewodnicząca  Rady  zwróciła  się  do  radnych  o  zgłaszanie  kandydatów

na wiceprzewodniczących.

Na wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Słupsku zostali zgłoszeni:

- radny Tadeusza Bobrowski – zgłoszony przez radnego Wojciecha Lewenstama,

- radny Wojciech Gajewski – zgłoszony przez Przewodniczącego Klubu Radnych „Łączy nas

Słupsk” Artura Wiszniewskiego.

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  zwróciła  się  z  pytaniem  do  kandydatów,

czy wyrażają zgodę na kandydowanie.

Obaj kandydaci wyrazili zgodę.

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poddała pod głosowanie wniosek o zamknięcie

listy kandydatów na wiceprzewodniczących Rady. 

Wynik głosowania:

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

Imienny wynik głosowania:

ZA (21)
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Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 

Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 

Lenart, Wojciech Lewenstam, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr 

Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 

Aldona Żurawska

NIEOBECNI (1)

Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
zamknęła listę kandydatów na wiceprzewodniczących Rady.

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  poinformowała  radnych,  iż   w  celu
przeprowadzenia tajnego głosowania zachodzi konieczność wyboru Komisji Skrutacyjnej. 
Ze swej strony zaproponowała, aby na członków Komisji zgłosili się ci sami  radni, którzy
podczas sesji  w dniu 21 listopada br.  weszli  w skład Komisji  Skrutacyjnej  w głosowaniu
tajnym na Przewodniczącego Rady Miejskiej.
Do  pracy  w  komisji  zgłosili  się  radni:  Jacek  Szaran,  Renata  Stec  i  Aldona  Żurawska,
wyrażając jednocześnie zgodę na pracę w Komisji.

Następnie,  Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  poddała  pod  głosowanie  wniosek
w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej w składzie:

1. Jacek Szaran;

2. Renata Stec;

3. Aldona Żurawska.

Wynik głosowania:

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0

Imienny wynik głosowania:

ZA (21)

Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 

Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 

Lenart, Wojciech Lewenstam, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr 

Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 

Aldona Żurawska

NIEOBECNI (1)

Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku

w wyniku głosowania powołała Komisję Skrutacyjną.

Następnie,  zwróciła   się  do  Komisji  Skrutacyjnej,  aby  wybrała  spośród  siebie
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przewodniczącego, przygotowała karty do głosowania oraz przedstawiła Radzie do akceptacji

zasady głosowania.

W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady ogłosiła 10-minutową przerwę.

Przerwa od godz. 13.18 do 13.25.

Po przerwie.

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady po przerwie, a następnie poprosiła Przewodniczącego

Komisji  Skrutacyjnej  o  przedstawienie  Radzie  zasad  głosowania  w  wyborach

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej.

Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  Jacek  Szaran  przedstawił  zasady  głosowania

w wyborach wiceprzewodniczących Rady.

(Zasady głosowania stanowią załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.)

Podczas przedstawiania zasad głosowania radna Aldona Żurawska przekazała radnym karty

do głosowania.

Przewodnicząca Rady Beata  Chrzanowska zwróciła  się  do radnych z pytaniem, czy  mają

uwagi do przedstawionych zasad.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  poddała  pod  głosowanie  wniosek  w  sprawie

przyjęcia zasad głosowania przedstawionych przez Komisję skrutacyjną.

Wynik głosowania:

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

Imienny wynik głosowania:

ZA (21)

Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 

Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 

Lenart, Wojciech Lewenstam, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr 

Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 

Aldona Żurawska

NIEOBECNI (1)

Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku

w  wyniku  głosowania  przyjęła  zasady  głosowania  zaproponowane  przez  Komisję

Skrutacyjną.

Następnie,  radni  wyczytywani  wg  listy  obecności  przez  Przewodniczącego  Komisji
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Skrutacyjnej Jacka Szarana, wrzucali kolejno do urny wypełnione karty.

Po zakończeniu głosowania.  Przewodnicząca Rady ogłosiła  przerwę na czas  sporządzenia

przez  Komisję Skrutacyjną protokołu z głosowania.

Przerwa od godz. 13.31 do 13.42.

Po przerwie

Przewodnicząca  Rady  wznowiła  obrady  po  przerwie,  a  następnie  zwróciła  się  do

Przewodniczącego  Komisji  Skrutacyjnej  o  przedstawienie  wyników  głosowania  poprzez

odczytanie  protokołu  z  przeprowadzonego  tajnego  głosowania  w  sprawie  wyboru

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Słupsku.

Przewodniczący Komisji Jacek Szaran odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej.

(Protokół stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska, na podstawie wyników tajnego głosowania

ogłoszonych w protokole Komisji Skrutacyjnej, stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku,

podjęła uchwałę w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Słupsku.

Wiceprzewodniczącymi Rady Miejskiej w Słupsku zostali wybrani: Tadeusz Bobrowski

i Wojciech Gajewski.

(Uchwała Nr II/2/18 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  ogłosiła  krótką  przerwę  techniczną

związaną z koniecznością dokonania niezbędnych zmian w systemie eSesja.

Przerwa od godz. 13.46 do 13.48.

Po przerwie.

Przewodnicząca Rady wznosiła obrady po przerwie.

Ad pkt 2. Sprawozdanie  z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Słupsku podjętych na
sesjach 8 i 31 sierpnia 2018 r. (stan na dzień 9 listopada 2018 r.)

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.)
(nagranie: 00:53:41 – 00:54:39)
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska zapytała radnych, czy ktoś chciałby zabrać głos
w sprawie sprawozdania.
Uwag, ani pytań nie zgłoszono.
Zgodnie z § 29 ustęp 3 Regulaminu pracy Rady Miejskiej w Słupsku Przewodnicząca Rady
Beata Chrzanowska poddała pod głosowanie przyjęcie ww. sprawozdania.

Wynik głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1.
Imienny wynik głosowania:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
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Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona 
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła,  że   Rada Miejska w Słupsku
przyjęła  sprawozdanie   z  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  podjętych
na sesjach 8 i 31 sierpnia 2018 r. (stan na dzień  9 listopada 2018 r.)

ad pkt 3 Podjęcie uchwał:
1)  podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok (druk

nr 2/1),
(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.)
(nagranie: 00:54:39 – 00:59:38)
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek.
Po przedstawieniu projektu przez Skarbnika Miasta, Przewodnicząca Rady, odczytała radnym
paragraf 23 Regulaminu pracy Rady Miejskiej w Słupsku.
Następnie otworzyła dyskusję.
W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji, poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0.
Imienny wynik głosowania  :  
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w wyniku  głosowania,  jednogłośnie,   podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian  w budżecie
Miasta Słupska na 2018 rok.
(Uchwała nr II/3/18 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.)

2) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok (druk
nr 2/2),

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.)
(nagranie: 00:59:58 – 01:07:17)
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek.

Następnie, Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.

W dyskusji wzięli udział radni: Tadeusz Bobrowski, Jan Lange. 
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Wyjaśnień  udzielili:  Skarbnik  Miasta  Artur  Michałuszek,  Dyrektor  Wydziału  Katarzyna
Guzewska. 
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały pod
głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0.
Imienny wynik głosowania:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w  Słupsku,  w  wyniku  głosowania,  jednogłośnie,  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian
w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok.
(Uchwała nr II/4/18 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.)

3)  podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok (druk
nr 2/3),

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.)
(nagranie:  01:07:17 – 01:20:28)
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję.
W dyskusji wzięli udział radni: Tadeusz Bobrowski, Bogusław Dobkowski.
Wyjaśnień  udzielili:  Prezydent  Miasta  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka,  Skarbnik  Miasta
Artur Michałuszek.
Przewodnicząca Rady,  po zakończeniu dyskusji, poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0.
Imienny wynik głosowania  :  
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w  Słupsku  w  wyniku  głosowania,  jednogłośnie,   podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian
w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok.
(Uchwała nr II/5/18 stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.)
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4) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok (druk
nr 2/4),
(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.)
(nagranie:  01:20:28 – 01:23:22)
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek.
W dyskusji nad projektem uchwały, którą otworzyła Przewodnicząca Rady nie było zgłoszeń,
w związku z tym, Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1.
Imienny wynik głosowania  :  
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, 
Wojciech Lewenstam, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, 
Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona 
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jan Lange
NIEOBECNI (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania  podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta
Słupska na 2018 rok.
(Uchwała nr II/6/18 stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.)

5) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok (druk
nr 2/5),

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.)
(nagranie:  01:23:22 – 01:38:00)
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek.
Następnie, Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.
W dyskusji udział wzięli radni: Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Paweł Szewczyk, Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Andrzej Obecny.
Wyjaśnień udzieliła: Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka.
Po zamknięciu dyskusji Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 14, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1.
Imienny wynik głosowania  :  
ZA (14)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Andrzej Obecny, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (6)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Jacek Szaran, 
Adam Treder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
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Anna Rożek
NIEOBECNI (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w wyniku głosowania,  większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie
Miasta Słupska na 2018 rok.
(Uchwała nr II/7/18 stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.)

6) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska
na lata 2018-2033 (druk nr 2/6),

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.)
(nagranie:  01:38:00 – 01:42:52)
Przewodnicząca  Rady  poinformowała,  że  w  dniu  sesji  Prezydent  Miasta  przedłożył
autopoprawkę do projektu, którą radni otrzymali do zapoznania.
(Pismo z 28 listopada 2018 r., znak: PRIK-RPK-I.3021.35.2018 stanowi załącznik nr 26 do
niniejszego protokołu.)

Projekt  uchwały  wraz  z  autopoprawką  przedstawił  Skarbnik  Miasta  Słupska  Artur
Michałuszek.
Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję.
W dyskusji udział wzięli radni: Bogusław Dobkowski, Beata Chrzanowska.
Wyjaśnień udzielił: Skarbnik Miasta Artur Michałuszek.
Po zamknięciu dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2.
Imienny wynik głosowania  :  
ZA (19)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski,
Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Andrzej Obecny, 
Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Bogusław Dobkowski, Jan Lange
NIEOBECNI (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w  wyniku  głosowania   podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy
finansowej Miasta Słupska na lata 2018-2033.
(Uchwała nr II/8/18 stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.)

7) podjęcie uchwały w sprawie  stawek podatku od nieruchomości  (druk nr 2/7),
(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.)
(nagranie:  01:42:52 – 01:50:46)

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Dyrektor Wydziału Podatków Lokalnych
i Zarządzania Należnościami Anna Gajda-Szewczuk.
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Następnie, Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.
W dyskusji wzięli udział radni: Jan Lange, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, 
Wyjaśnień udzieliła:  Dyrektor Wydziału Podatków Lokalnych i Zarządzania Należnościami
Anna Gajda-Szewczuk.
Po  zakończonej  dyskusji,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie. 

Wynik głosowania:
ZA: 16, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1.
Imienny wynik głosowania  :  
ZA (16)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Andrzej Obecny, Anna 
Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (4)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jacek Szaran
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania, większością głosów  podjęła uchwałę w sprawie stawek
podatku od nieruchomości.
(Uchwała nr II/9/18 stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.)

8) podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych (druk
nr 2/8);

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.)
(nagranie:  01:50:46 – 01:52:44)
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Dyrektor Wydziału Podatków Lokalnych
i Zarządzania Należnościami Anna Gajda-Szewczuk.
Następnie, Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.
Ponieważ nie było zgłoszeń w dyskusji,  Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod
głosowanie. 

Wynik głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0.
Imienny wynik głosowania  :  
ZA (15)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, 
Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (6)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Jacek Szaran, 
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Anna Mrowińska
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania  większością głosów  podjęła uchwałę w sprawie  stawek
podatku od środków transportowych.

(Uchwała nr II/10/18 stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.)

9)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XII/100/15  Rady  Miejskiej
w Słupsku  z  dnia  27  maja  2015  r.  w  sprawie  trybu  powoływania  członków oraz
organizacji  i  trybu  działania  Słupskiej  Rady  Działalności  Pożytku  Publicznego,
terminów i sposobu zgłaszania kandydatur na członków Słupskiej Rady Działalności
Pożytku Publicznego (druk nr 2/9);

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.)
(nagranie:  01:52:44 – 01:55:27)
Uzasadnienie  projektu  uchwały  przedstawiła  Dyrektor  Wydziału  Dialogu  i  Komunikacji
Społecznej Beata Macedońska.
Ponieważ  nikt  nie  zgłosił  się  do  dyskusji  nad  projektem,  Przewodnicząca  Rady  poddała
projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0.
Imienny wynik głosowania  :  
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona 
Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w  Słupsku  w  wyniku  głosowania,  jednogłośnie   podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany
uchwały Nr XII/100/15 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 27 maja 2015 r. w sprawie
trybu  powoływania  członków  oraz  organizacji  i  trybu  działania  Słupskiej  Rady
Działalności  Pożytku  Publicznego,  terminów  i  sposobu  zgłaszania  kandydatur
na członków Słupskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego.
(Uchwała nr II/11/18 stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.)

10)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  współpracy  Miasta  Słupska
z organizacjami pozarządowymi na 2019 rok (druk nr 2/10);

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.)
(nagranie:  01:55:27 – 02:25:04 i od 02:58:54 – 03:00:07)
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska przypomniała, że projekt uchwały w tej sprawie
był już przedmiotem obrad Rady podczas sesji w dniu 24 października.
W związku ze zgłaszanymi przez radnych uwagami i pytaniami, po długiej dyskusji, Rada
wykreśliła go z porządku obrad, a jego dalsze procedowanie odłożono do czasu rozpoczęcia
działalności nowo wybranej Rady.
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Ponadto przypomniała,  że w dniu 27 listopada Prezydent Miasta przedłożył autopoprawkę
do projektu uchwały, którą radni otrzymali do zapoznania się w tym samym dniu.
(Autopoprawka z 26 listopada 2018 r., znak: DKS-VI.0006.4.2018 stanowi załącznik nr 35
do niniejszego protokołu.)
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przestawiła Dyrektor Wydziału Dialogu i Komunikacji
Społecznej Beata Macedońska.
Następnie, Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.

W dyskusji wzięli udział radni: Jan Lange, Tadeusz Bobrowski, Wojciech Gajewski, Anna
Rożek, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski.
Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka, Dyrektor Wydziału
Dialogu i Komunikacji Społecznej Beata Macedońska.
W trakcie swojej wypowiedzi radny Jan Lange, w imieniu Klubu, poprosił o 10-minutową
przerwę, po wyczerpaniu listy radnych zgłoszonych do dyskusji.

 Po zakończeniu dyskusji Przewodnicząca Rady ogłosiła 30-minutową przerwę.
Przerwa: od godz. 15.20 do godz. 15.50.
Po przerwie.

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska otworzyła obrady po przerwie i poddała projekt 
uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 8, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4.
Imienny wynik głosowania  :  
ZA (8)
Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Małgorzata Lenart, Andrzej Obecny, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (9)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Wojciech 
Lewenstam, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Anna Rożek, Paweł Szewczyk
NIEOBECNI (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w wyniku głosowania nie podjęła uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy
Miasta Słupska z organizacjami pozarządowymi na 2019 rok.  

11)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  szczegółowych  warunków  i  trybu  przyznawania
stypendiów dla osób zajmujących się twórczością artystyczną i upowszechnianiem
kultury (druk nr 2/11);

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.)
(nagranie:  03:00:07 – 03:04:37)
Dyrektor Wydziału Kultury Magdalena Mijewska przedstawiła projekt uchwały wraz z ustną
autopoprawką  dot.  paragrafu  3.  wyjaśniając,  że  w  wyniku  omyłki  pisarskiej   numer
zmienianej  uchwały  został  niepoprawnie  wpisany.  Poprawny  zapis  nr  uchwały  winien
brzmieć: „XXXII/473/08”. 
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Następnie, Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.
W dyskusji wziął udział: Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Bobrowski.
Wyjaśnień udzieliła: Dyrektor Wydziału Kultury Magdalena Mijewska.

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Bobrowski zgłosił wniosek o dopisanie w Rozdziale 5.
„Regulaminu przyznawania Stypendium Prezydenta Miasta  Słupska w dziedzinie  kultury”
do składu  komisji stypendialnej  – 1 członka Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku.

Ustną autopoprawkę w powyższym zakresie zgłosiła Dyrektor Wydziału Kultury Magdalena
Mijewska.

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały wraz z autopoprawkami pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0.
Imienny wynik głosowania  :  
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w  wyniku  głosowania,  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie    szczegółowych
warunków  i  trybu  przyznawania  stypendiów  dla  osób  zajmujących  się  twórczością
artystyczną i upowszechnianiem kultury.
(Uchwała stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.)

12)  podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie prawa użytkowania
wieczystego  nieruchomości  położonej  w  Słupsku  przy   ul.  Bolesława  Chrobrego
(druk nr 2/12);

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.)
(nagranie:  03:04:37 – 03:08:33)
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor  Wydziału Zarządzania Nieruchomościami i  Biznesu
Sławomir Klimczak.
Po wystąpieniu Dyrektora Wydziału, Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji,  Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod
głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0.
Imienny wynik głosowania  :  
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
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Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w  wyniku  głosowania,  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie    wyrażenia  zgody
na przedłużenie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości  położonej  w Słupsku
przy ul. Bolesława Chrobrego.
(Uchwała nr II/13/18 stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.)

13) podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie
i realizację projektu pn. „Strategia rozwoju elektromobilności dla Miasta Słupska na
lata  2019-2035”  w  ramach  programu  priorytetowego  „GEPARD  II  –  transport
niskoemisyjny. Część 2) Strategia rozwoju elektromobilności” (druk nr 2/13);

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.)
(nagranie:  03:08:33 – 03:13:04)
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Wydziału Zarządzania Funduszami Justyna Pluta.

Po wystąpieniu Dyrektora Wydziału, Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji,  Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod
głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2.
Imienny wynik głosowania  :  
ZA (18)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz 
Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Andrzej 
Obecny, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, 
Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska
BRAK GŁOSU (1)
Anna Rożek
NIEOBECNI (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w  Słupsku  w  wyniku  głosowania   podjęła  uchwałę  w  sprawie   wyrażenia  zgody
na  złożenie  wniosku  o  dofinansowanie  i  realizację  projektu  pn.  „Strategia  rozwoju
elektromobilności  dla  Miasta  Słupska  na  lata  2019-2035”  w  ramach  programu
priorytetowego  „GEPARD II  –  transport  niskoemisyjny.  Część  2)  Strategia  rozwoju
elektromobilności”.
(Uchwała nr II/14/18 stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.)

14) podjęcie uchwały w sprawie   przejęcia przez Miasto Słupsk od Powiatu Słupskiego
zadania publicznego z zakresu ochrony zdrowia  (druk nr 2/15);

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.)
(nagranie:  03:13:04 – 03:15:08)
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Projekt  uchwały  przedstawiła  Dyrektor  Wydziału  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Violetta
Karwalska.     
W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji, Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt
pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0.
Imienny wynik głosowania  :  
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  przejęcia
przez  Miasto  Słupsk od Powiatu  Słupskiego  zadania  publicznego  z  zakresu ochrony
zdrowia.
(Uchwała nr II/15/18 stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.)

15) podjęcie uchwały w sprawie  przejęcia przez Miasto Słupsk od Powiatu Bytowskiego
zadania publicznego z zakresu ochrony zdrowia   (druk nr 2/16);

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.)
(nagranie:  03:15:08 – 03:16:17)
Projekt  uchwały  przedstawiła  Dyrektor  Wydziału  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Violetta
Karwalska.     
W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji nad projektem, Przewodnicząca Rady Miejskiej
poddała projekt pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0.
Imienny wynik głosowania  :  
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania,  jednogłośnie,  podjęła uchwałę  w sprawie przejęcia
przez Miasto Słupsk od Powiatu Bytowskiego zadania publicznego z zakresu ochrony
zdrowia.
(Uchwała nr II/16/18 stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.)
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16)  podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia wynagrodzenia prezydenta Miasta Słupska
Krystyny Danileckiej-Wojewódzkiej (druk nr 2/17);

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.)
(nagranie: 03:16:17 – 03:25:12)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że: 
- zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy o samorządzie gminnym ustalenie wynagrodzenia wójta
należy do wyłącznej właściwości rady gminy,
- w oparciu o art.  8 ust. 2 ustawy o pracownikach samorządowych  wynagrodzenie wójta
ustala rada gminy w drodze uchwały,
- rada, zgodnie z § 18 ust. 3 Statutu Miasta Słupska, ustala wynagrodzenie Prezydenta na
wniosek Przewodniczącego Rady.
W związku z tym, zgodnie z § 36 Regulaminu pracy Rady  stanowiącym załącznik nr 5 do
Statutu Miasta Słupska, wystąpiła z taką inicjatywą.
Wyjaśniła,  że  składniki  wynagrodzenia  zostały  ustalone  zgodnie  z  obowiązującymi
przepisami rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 15 maja 2018 r. w sprawie wynagradzania
pracowników samorządowych. 
Następnie, otworzyła dyskusję.
W  dyskusji  wzięli  udział  radni:  Tadeusz  Bobrowski,  Bogusław  Dobkowski,  Małgorzata
Lenart, Adam Treder
Wyjaśnień udzieliła: Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska, Prezydent Miasta
Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka.

Radna  Małgorzata  Lenart  zgłosiła  wniosek  o  zwiększenie  dodatku  specjalnego
do maksymalnej kwoty.
Przewodniczący  Klubu  Radnych  „Łączy  nas  Słupsk”  Artur  Wiszniewski  zgłosił  wniosek
o 2-3-minutową przerwę w obradach.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  ogłosiła  2  minutową  przerwę
w obradach.
Przerwa: od godz.16.15 do 16.17.
Po przerwie.
Przewodnicząca Rady wznowiła obrady po przerwie i ogłosiła przystąpienie do głosowania
nad wnioskiem radnej M.Lenart.

Przed przystąpieniem do głosowania radna Małgorzata Lenart wycofała wniosek.
W związku z tym, Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0.
Imienny wynik głosowania  :  
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w  wyniku  głosowania,  jednogłośnie,   podjęła  uchwałę  w  sprawie  ustalenia
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wynagrodzenia prezydenta Miasta Słupska Krystyny Danileckiej-Wojewódzkiej.
(Uchwała nr II/17/18 stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu.)

17)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  osobowego  składu  stałych  komisji  Rady
Miejskiej w Słupsku (druk nr 2/18);

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu.)
(nagranie:  03:25:12 – 03:28:02)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w związku z tym,
iż  wszyscy  radni  zadeklarowali  swój  udział  w  pracach  stałych  komisji  Rady  Miejskiej
w Słupsku, zgodnie z §  36 ust.1  Regulaminu pracy Rady Miejskiej  w Słupsku wystąpiła
z inicjatywą uchwałodawczą w tym zakresie.
Następnie otworzyła dyskusję.

Radny Kazimierz Czyż zgłosił, że nie został uwzględniony w składzie  Komisji Edukacji.
Radny Artur Wiszniewski wyjaśnił,  że popełnił  pomyłkę,  w wyniku której nie uwzględnił
ww. radnego w składzie Komisji Edukacji w piśmie Klubu. 
(Zgłoszenie  radnych  do  komisji  z  26.11.2018  r.  stanowi  załącznik  nr  49  do  niniejszego
protokołu.)
W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady wniosła autopoprawkę do projektu uchwały
polegającą  na uwzględnieniu radnego Kazimierza Czyża w składzie Komisji Edukacji.
Następnie poddała projekt uchwały pod głosowanie wraz z ww. autopoprawką.

Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Imienny wynik głosowania  :  
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w Słupsku,
jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie powołania osobowego składu stałych komisji
Rady Miejskiej w Słupsku.
(Uchwała nr II/18/18 stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z § 6 ust. 1
Regulaminu pracy Rady Miejskiej w Słupsku, pierwsze posiedzenie każdej Komisji zostanie
zwołane przez Przewodniczącego Rady. 
Przewodnicząca poinformowała, że zamierza zwołać pierwsze posiedzenia Komisji między
17, a 21 grudnia,  w dni tygodnia przypisane dla poszczególnych Komisji, analogicznie do
harmonogramu pracy Rady Miejskiej w Słupsku na 2019 r. Wyjaśniła, że Radni otrzymają
dokładne informacje na temat terminów pierwszych posiedzeń w zawiadomieniach.
Przewodnicząca  Rady  poinformowała  również,  iż  zamierza  zwołać  kolejną  sesję
regulaminową w piątek 28 grudnia na godz. 8.00, natomiast spotkanie przedsesyjne odbędzie
się 21 grudnia o godz. 14.00.
Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad został zrealizowany i zamknęła 2. w obecnej
kadencji sesję Rady Miejskiej w Słupsku.
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Koniec sesji: godz.: 16.23.
(Nagranie z II sesji Rady Miejskiej w Słupsku stanowi załącznik nr 51 do niniejszego 
protokołu.)

Ilona Czechowicz                  
Protokół sporządziła:
inspektor WORM

Sekretarz obrad: Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                          w Słupsku

Kamil Bierka
                                  Beata Chrzanowska
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